

Franckesche Stiftungen zu Halle

Disposition der paränetischen Vorlesung von August Hermann Francke am 23.11.1724.

Francke, August Hermann

Halle (Saale), 23.11.1724

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-61200](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-61200)

Viri doctissimi 2. Tim. 1, 6.
118 gressus. 7623 24152

1. Lectione ipsius Scripturae, in ea
instituitur applicatione animi seria.
2. Meditatione verborum singulorum
et integrorum textuum Scripturae.
3. Meditatione et penitatione crebra
veritatum, haurientium e fonte serm. s.
4. Caput et textum de profundis
nouitelligit, relectione et ruminatione
crebriori. e.g. Iesae, Pauli, ipsius Christi.
5. Brevium librorum, in summa, spiritus
scriptorum, concionum in ea summa
quae habitarum lectione accurata. Ut debet
ut pater, et doctus, cum accedam sentio,
concionem aliquam ardenti spiritu effusam
relego: qua mox accedam expelli, redire
autem vigor in spiritu sentio.
6. Sic tractatio verbi est primarium a
Iustitiam, adiuuandum, alterum autem
in agra ab illo surgendum, ut. Exerci-
tationis.
7. Accurat custodia cordis, de qua com-
mandari meretur homilia Macarii, et per

A 178

ipsius excitatio identidem, sapissime per diem,
sine defatigatione repetenda. Prov: 4, 22.

8. Cessatio a labore ad singularem pro
Evangelium excitationem. Monente
St. Pratorius. v. Mon. Pastor. Latina
p. 257.

9. Lutheri lectio. Contendendum Lutherum
reddendum. Anti: et scripta breviora
a Rambachio edita. Speciatim nuper
rursus recusa. Non Quis pro nob
et epistola.

10. Conversatio cum vere excitatis in
spiritu.

11. Exercitationes biblicae, quarum
methodus annexa et versum Latina
idem.

12. quotidianum examen sui ipsius, rene-
dit ab ipso Seneca ethicis commendatum.